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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 14 JANUARI 2010 VAN DE 

COMMISSIE SAMENLEVING 

 

Aanwezig de leden en plaatsvervangend leden: 

De heren Azzanay (GroenLinks), Heiliegers (VVD), Van de Manakker (SP), Pen (CDA), De 

Ridder (PvdA), Trompetter (Actiepartij) en Vreugdenhil (CU-SGP) vanaf 20.45 uur, en de 

dames De Jong (GroenLinks), Lodeweegs (PvdA) Özogul-Özen (SP), Swen (CDA) en Van 

Zetten (D66) 

Afwezig met kennisgeving: De heer Rutten en voorzitter Hiltemann 

Mede aanwezig: 

De heren Mulder (voorzitter), Divendal (wethouder) en de dames Van der Molen (wethouder) en  

Taets van Amerongen-Ingam (secretaris) 

Verslag: mevrouw I. de Senerpont Domis (Notuleerservice Nederland) 

 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter 

 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur.  

 

De voorzitter deelt mee dat de heer Rutten wordt vervangen door de heer Heiliegers. 

De commissie neemt een minuut stilte in acht ter nagedachtenis aan wijlen de heer G. Spijker, 

beleidsmedewerker bij Stadszaken, afdeling Wonen, welzijn, gezondheid en zorg.  

 

2.  Spreektijd voor belangstellenden 

 

Er hebben zich geen sprekers gemeld.  

 

3. Vaststellen agenda 

 

De voorzitter en de griffier hebben zich beraden over het op de agenda plaatsen van de begroting van 

Spaarnesant.  

Wethouder Divendal was niet op de hoogte van de behandeling en heeft zich hierop niet voorbereid. Het 

is niet helder of de begroting door de raad of het college wordt vastgesteld. De voorzitter, griffier en 

wethouder zullen dit uitzoeken en hierop terugkomen.  

De voorzitter vraagt naar de mening van de commissie ten aanzien van agendapunt 6. 

De heer Pen mist de notitie van de heer Elbers. 

Wethouder Divendal meldt dat de GMR akkoord is gegaan met de begroting.  

Mevrouw Lodeweegs vindt het beter te wachten met de bespreking van de begroting tot alle stukken 

beschikbaar zijn, daar de behandeling geen haast heeft.  

De voorzitter meldt dat agendapunt 6 hiermee vervalt en zal worden behandeld zodra alle stukken 

beschikbaar zijn. 

 

De voorzitter vraagt de commissieleden of en hoe zij agendapunt 7 wensen te behandelen. Er zijn 

hiervoor twee opties voorgelegd. De eerste optie behelst het gelijktijdig behandelen van de uitvoering van 

de motie Wmo en de welzijnsvisie. Hiermee zou het agendapunt voor deze vergadering komen te 

vervallen. De tweede optie is om tijdens deze vergadering de uitvoeringsaspecten al vast te stellen en een 

deel van de nota, met name artikel 4, door te schuiven naar de volgende vergadering.  

De heer De Ridder wil de uitvoeringsaspecten vastleggen om op deze wijze tot een zo spoedig mogelijke 

uitvoering van de motie te komen.  

De heer Pen wenst de visie voorafgaand aan de uitvoering te behandelen. 

Mevrouw De Jong is het eens met de heer Pen. 

Mevrouw Van Zetten wil wachten op de visie. 

De heer Heiliegers wenst eerst te richten en daarna pas in te richten en kiest daarom voor de eerste optie. 

De heer Trompetter wil de Wmo-gelden waar mogelijk wel al bestemmen.  

Mevrouw Özogul-Özen kiest voor de tweede optie om zo tot snelle uitvoering van de motie te komen.  
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Wethouder Van der Molen meldt dat de nota voor een groot deel de uitwerking is van de motie die door 

de raad is ingediend bij de behandeling van de kadernota. Alleen artikel 4 bevat nieuwe zaken.  

De heer Heiliegers wil de nota niet nu behandelen omdat er sprake kan zijn van voortschrijdend inzicht.  

De heer De Ridder merkt op dat alle commissieleden het erover eens zijn dat er vanuit heldere kaders 

dient te worden gewerkt. Spreker waarschuwt ervoor de gelden niet te lang ongebruikt te laten met het 

risico dat zij anders dan voor de Wmo zullen worden bestemd.  

 

De voorzitter concludeert dat een kleine meerderheid van de commissie voor behandeling van het 

agendapunt is, op de wijze zoals de tweede optie voorstelt.  

 

Agendapunt 9 is vervallen.  

De voorzitter stelt de gewijzigde agenda vast.  

 

4. Vaststellen conceptverslagen van de commissie Samenleving d.d. 10 december 2009 
Bladzijde 1: mevrouw Van Zetten heeft navraag gedaan naar de financiële stukken van Dunamare. De 

begroting 2008 wordt binnenkort aan de raad voorgelegd. Spreker constateert dat sinds de fusie in 2007 er 

geen financiële gegevens meer zijn geleverd. 

Wethouder Divendal beaamt dat het onjuist is dat Dunamare geen financiële stukken levert. In het 

gesprek dat hij vrijdag 15 januari 2010 met Dunamare heeft, zal hij dit zeker naar voren brengen.  

 

Bladzijde 2: de zin “de zelforganisaties hebben vooral steun nodig bij het faciliteren en niet bij hun 

activiteiten” is niet juist. De heer Azannay heeft aangegeven dat de zelforganisaties ook blij zijn met de 

ondersteuning van hun activiteiten en deze ondersteuning nodig hebben.  

 

Bladzijde 3: mevrouw Van Zetten noemt de nota ‘Haarlem sport’ ambitieus. Spreker meent daarmee te 

zeggen dat de gemeente ervoor moet waken niet zelf te doen wat zij niet zelf kan.  

 

Bladzijde 6, rondvraag: mevrouw Van Zetten heeft laten weten dat de uitvoering van het 

personeelsbeleid niet naar behoren functioneert nu sinds de fusie de archieven zoek zijn.  

 

De notulen worden vastgesteld onder dankzegging aan de notulist.  

 

5.  Inventarisatie rondvraag en mededelingen door leden en collegeleden 

De leden Pen en Van Zetten hebben punten voor de rondvraag.  

 

Wethouder Divendal deelt mee dat gesprekken gaande zijn met Prisma. De inzet van de gesprekken is de 

continuïteit van de openingstijden. De discussie zal later in bredere zin worden gevoerd.  

Wethouder Divendal deelt daarnaast mee dat de gemeente betrokken is bij de situatie rond HFC Haarlem 

en zich daarbij strikt aan de uitgangspunten houdt zoals die door de raad zijn vastgesteld. De surseance 

van betaling lijkt de enige manier die tot een oplossing kan leiden.  

De heer Pen heeft het idee dat Prisma de komende week al zal sluiten. 

De informatie van wethouder Divendal dateert van de ochtend van de vergadering. Spreker zal de 

raadsleden op de hoogte houden van de actuele situatie.  

De heer Heiliegers vraagt wat de gevolgen voor de gemeente zijn van een faillissement van HFC 

Haarlem. 

Wethouder Divendal geeft aan dat alle schulden aan de gemeente over 2009 al zijn verrekend. 

 

Mevrouw Van der Molen meldt dat de gemeente zeer tevreden kan zijn over de sterke verbetering van de 

cijfers van Inburgering. Het Ministerie heeft ook zijn complimenten gemaakt over de snelheid van 

verbetering. Er zijn op dit moment 878 trajecten behaald.  

Mevrouw De Jong maakt haar complimenten hierover. Denkt het college aan het gebruik van sancties? 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat hier voorzichtig over wordt nagedacht.  

 

11. Rondvraag 

Mevrouw Van Zetten vraagt wanneer de brief over Sportsupport op de agenda wordt geplaatst. 
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Wethouder Divendal zal de commissie informeren over de actuele correspondentie.  

 

De vragen van de heer Pen zijn reeds beantwoord. 

 

Ter advisering aan de raad 

 

6. Begroting 2010 Spaarnesant 

Dit agendapunt is vervallen. 

 

7. Maatschappelijke participatie voor kinderen (Kansen voor de jeugd II) 

 

De heer De Ridder is tevreden over het voorliggende stuk en kan zich vinden in de besteding van de 

gelden. Hoe is het in 2009 gegaan met het pc-project?  

De heer Azzanay vraagt naar de uitvoeringspraktijk van het pc-project. Spreker is tevreden dat de 

uitvoering van het project via de afdeling Sociale zaken van de gemeente gaat.  

Mevrouw Van Zetten meent dat de gemeente ervoor moet waken niet als goede Sint te worden gezien. 

Spreker is tevreden met de creatie van het cultuurfonds. Spreker is zeer tevreden over het onderbrengen 

van het jeugdsportfonds onder Sportsupport omdat deze instelling dichter bij de burger staat dan het 

mogelijke alternatief SRO.. 

De heer Heiliegers kan zich vinden in de eerste opmerking van mevrouw Van Zetten. Spreker is tevreden 

dat de pc’s in natura worden aangeboden. Tevens is de heer Heiliegers tevreden over de lage 

uitvoeringskosten van dit project. Spreker is blij met de creatie van het cultuurfonds. 

De heer Trompetter vindt de nota veel beter dan de eerdere nota. Er is helaas niet gekozen te werken met 

gratis open source software. Is er financiële ruimte als er meer dan 120 aanvragen worden gedaan?  

Mevrouw Swen is voor het creëren van betere kansen voor kinderen. Het bedrag van 800 euro is echter 

erg hoog voor een pc met de mogelijkheden die een middelbare scholier nodig heeft. De prijs in de 

aanbesteding is hoger dan voor een computer uit de winkel. Waarom wordt er niet gebruikgemaakt van 

tweedehands computers?  

De heer De Ridder uit zijn ergernis over de toon van het betoog waarin gesproken wordt over 

tweedehands computers. Er wordt hier gesproken over kinderen die minder kans hebben.  

De heer Azzanay is het eens met de heer De Ridder. Het project heeft ook als doel om kinderen meer in 

zichzelf te doen geloven.  

Mevrouw Swen meent dat nieuwe computers goedkoper kunnen worden ingekocht en er kan worden 

nagedacht over afschrijvingstermijnen. Het cultuurfonds is een mooie nieuwe voorziening. Het CDA pleit 

ervoor de pas echt niet gratis te maken, maar bijvoorbeeld een bijdrage in natura te eisen. Te denken valt 

aan het verplicht doen van vrijwilligerswerk voor een sportclub door de ouders.  

De heer De Ridder geeft aan dat de kinderen niet afhankelijk dienen te worden van het gedrag van 

ouders.  

Mevrouw Özogul-Özen schrikt van het betoog van het CDA. Kinderen hebben recht op een computer om 

hun school te kunnen volgen.  

Mevrouw Van Zetten wijst op het optreden van de armoedeval wanneer kinderen het recht verliezen op 

een computer als ouders meer dan het minimumloon gaan verdienen. 

Mevrouw Özogul-Özen geeft aan dat de SP het standpunt heeft de grens te leggen bij de houders van de 

Haarlempas. Spreker vindt het te ver gaan dat ouders vrijwilligerswerk moeten doen omdat zij arm zijn. 

De SP is tevreden over de uitwerking van de motie.  

 

De heer Vreugdenhil is tevreden over het voorstel en de voorgestelde bestedingen. Er dient tevens 

voldoende geld over te blijven voor andere minima.  

 

Wethouder Van der Molen is blij dat de meerderheid van de commissie tevreden is over de nota. Er zijn 

op dit moment 80 pc’s verstrekt. Er is voldoende budget over van de Aboutaleb-gelden om meer 

aanvragen te kunnen honoreren. De uitvoering van het project gaat uit van vertrouwen. Er wordt niet 

gecontroleerd.  

Mevrouw Swen vraagt of er controle is of de computer werkelijk wordt gebruikt. De computer kan 

bijvoorbeeld na gebruik weer worden ingeleverd bij de gemeente.  
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De opmerkingen van mevrouw Swen bevreemden de wethouder. De wethouder gaat uit van vertrouwen. 

Controle is bovendien duur.  

 

De heer Trompetter geeft aan dat een computer een afschrijftermijn heeft van ongeveer drie jaar, terwijl 

het onderwijs vier tot zes jaar in beslag neemt. Scholen vereisen digitaal werken.  

Wethouder Van der Molen meldt dat het cultuurstimuleringsfonds is opgericht onder voorzitterschap van 

de heer Woerden. Het lijkt de wethouder een onzalig idee om vrijwilligerswerk te verplichten bij gebruik 

van het sportfonds.  

Mevrouw Van Zetten meent dat wederkerigheid kan worden gestimuleerd. 

Wethouder Van der Molen geeft aan dat sportclubs de ouders benaderen voor het uitvoeren van 

vrijwillige taken.  

 

De voorzitter stelt voor de nota als hamerstuk met stemverklaringen op de agenda van de raad te 

plaatsen. De commissie gaat akkoord met dit voorstel.  

 

8.  Uitvoering motie “Wie wat bewaart heeft iets” 

 

Mevrouw Özogul-Özen is tevreden over delen van de voorgelegde nota. Spreker zet haar vraagtekens bij 

project 3: kies voor onderwijs om de hoek. Als het geval is dat de nota een uitwerking is van de motie of 

de conferentie, dan is de SP van mening dat de nota karig is. De SP is tevreden over de 

wijkcontactvrouwen in verband met opvoedondersteuning. Zal dit bekend worden gemaakt?  

Mevrouw Van Zetten meent dat de overheid niet moet compenseren voor het gebrek aan onderlinge 

communicatie van bijvoorbeeld vrouwen op het schoolplein. De burger heeft hierin ook een eigen 

verantwoordelijkheid.  

Mevrouw Özogul-Özen wijst er op dat vrouwen niet wisten waar zij met hun vragen terecht konden. De 

SP is tevreden over de inzet op schuldhulpverlening. De motie is goed uitgewerkt.  

 

De voorzitter meldt dat tijdens de volgende vergadering het agendapunt Experiment marktplaatshulp 

wordt besproken. Het blijkt niet te kloppen dat dit plan geen financiële consequenties zou hebben. Er 

wordt een bedrag van 150.000 euro voor gereserveerd vanuit de Wmo-gelden.  

 

De heer Vreugdenhil gaat akkoord met het voorstel. Kunnen overschrijdingen van de budgetten binnen 

de Wmo-gelden worden opgevangen? De CU/SGP huldigt het standpunt dat de overheid de burgers dient 

te steunen en dat particuliere initiatieven daarbij zeer welkom zijn.  

 

De heer Pen heeft geen vragen over de te bespreken delen van de nota. 

Mevrouw Van Zetten vraagt over welk budget er wordt gesproken aangezien paragraaf 4 niet wordt 

meegenomen in het besluit van vandaag.  

De heer Heiliegers vraagt aan de heer Pen of het CDA op dit moment wel wil besluiten de voorgestelde 

budgetten voor 2011 en 2012 goed te keuren.  

De heer Pen heeft twijfels of het verstandig is het besluit nog verder op te knippen. 

De heer Trompetter geeft aan dat er wordt besloten over het oormerken van het geld voor de komende 

jaren. 

De heer De Ridder geeft aan dat er wordt gesproken over het overschot van 2008. De raad heeft zich 

ervoor sterk gemaakt dat de wethouder het niet uitgegeven budget snel diende te gaan gebruiken, ten bate 

van de Haarlemse burger.  

De heer Heiliegers geeft aan dat er sprake kan zijn van voortschrijdend inzicht. In reactie op de vraag van 

de heer De Ridder wat de VVD daarmee bedoelt, geeft de spreker aan dat er rekening gehouden moet 

worden met het economisch zware weer dat op komst is. De heer De Ridder vraagt of de heer Heiliegers 

daarmee bedoelt dat de VVD de komende bezuinigingen wil oplossen door het inzetten van deze 

budgetten. 

De heer Heiliegers ontkent dit. Er dient voorzichtig te worden omgegaan met uitgaven.  

De heer Pen heeft als uitgangspunt dat Wmo-gelden bestemd blijven voor Wmo-uitgaven. Spreker vraagt 

zich echter wel af hoe er zal worden omgegaan met eventuele ‘pijnpunten’ die naar voren komen vanuit 

het voortschrijdend inzicht. 
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Wethouder Van der Molen legt uit dat er vanuit 2008 en 2009 nog een budget van drie miljoen euro over 

is. 

De heer Pen vraagt de wethouder of er continuïteit van het beleid gegarandeerd kan worden als de gelden 

voor projecten alleen voor 2010 worden goedgekeurd.  

Mevrouw De Jong vraagt bij welke projecten het CDA twijfels heeft. 

De heer Pen geeft aan dat het CDA twijfels heeft bij projecten die op uitvoering zijn gericht en noemt als 

voorbeeld de buurtbarbecues. 

Mevrouw Özogul-Özen vraagt of de heer Pen zich ervan bewust is dat buurtbarbecues de sociale cohesie 

in de wijk vergroten. 

De heer Pen geeft aan dat een onderzoek van D66 in Utrecht heeft geleid tot de conclusie dat deze 

projecten niet leiden tot meer cohesie.  

Mevrouw Van Zetten is het eens met het standpunt van het CDA. 

 

De heer Trompetter meldt dat de Actiepartij zich kan vinden in de voorgelegde nota en de daaraan 

gekoppelde meerjarenbegroting. 

 

De heer Heiliegers acht het belangrijk dat de stukken integraal worden beschouwd en is blij met het 

verschuiven van paragraaf 4. Het is van belang voorzichtig te zijn met het doen van uitgaven in verband 

met voorschrijdend inzicht. Ook herbeschouwing van geoormerkte gelden kan aan de orde zijn. De VVD 

kiest voor onderwijs om de hoek maar is tegen het daarin sturen van ouders. Gezien de mogelijke effecten 

van de korting op de gemeente-uitkering in 2011 en 2012 dienen de gelden nog niet te worden bestemd.  

De heer Pen vraagt hoe de heer Heiligers om wil gaan met langlopende projecten. 

De heer Heiliegers legt uit dat het voortzetten van projecten als de Wmo-bus per jaar kunnen worden 

beschouwd.  

 

Mevrouw Van Zetten geeft aan dat de fractie van D66 de motie toentertijd niet heeft ondertekend omdat 

de fractie niet te veel over het einde van deze raadsperiode wil heen regeren. Spreker wil wel de Wmo-

uitgaven zeker stellen voor bijvoorbeeld de huishoudelijke hulp. D66 is tegen het voortzetten van de 

Wmo-bus zonder een gedegen evaluatie. Tevens wenst de fractie geen gestuurde inschrijving voor 

scholen. Wanneer kan de raad de nota over de sociale kaart verwachten? 

 

Mevrouw De Jong vindt het goed dat paragraaf 4 uit de besluitvorming van deze vergadering is gehaald. 

De fractie van GroenLinks kan zich vinden in de keuze te investeren in collectieve voorzieningen omdat 

dat ook leidt tot minder kosten voor individuele voorzieningen. Spreker kan zich vinden in de projecten. 

Spreker roept de wethouder op gebruik te maken van de ruimte die er in verzorgingshuizen is om de 

infoplekken te creëren over de Wmo.   

 

De heer De Ridder is tevreden dat het college de motie heeft aanvaard. Het is van belang het beschikbare 

geld te besteden. De essentie van de Wmo is het sterker maken van mensen en groepen mensen. Daarbij is 

soms sprake van een niet geheel goede uitvoering, maar dient het doel niet uit het oog te worden verloren. 

De heer Heiliegers meent dat de overheid zich niet dient te bemoeien met het organiseren van 

straatfeestjes. 

De heer De Ridder herhaalt zijn standpunt. 

De heer Trompetter geeft aan dat een feestje misschien niet direct bijdraagt aan werk en opleiding, maar 

wel tot sociale cohesie en welbevinden. 

De heer Ridder geeft aan dat er dient te worden gelet op de kwaliteit en het daaraan verbinden van geld.  

Ingaande op tabel 9 geeft de spreker aan dat de PvdA tevreden is over het intensiveren en versnellen van 

de processen. De PvdA is tevreden over de Wmo-bus. De Wmo-bus kan doorgroeien naar loketten in de 

wijk. 

Mevrouw De Jong geeft aan dat de bus op dit moment niet de sociale functie heeft die een loket wel kan 

hebben.  

De heer De Ridder is het eens met deze stelling. Er zijn echter ook wijken waar de bus niet komt.  

Mevrouw Van Zetten geeft aan dat de bus niet in Zuiderhout komt. 

De heer De Ridder kan zich voorstellen dat er geen behoefte is aan de bus omdat de mensen al sterk zijn 

in deze wijk. Toch heeft iedere wijk zijn specifieke problemen.  
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Mevrouw Van Zetten denkt dat het geld voor de bus beter besteed kan worden aan loketten.  

De heer De Ridder vervolgt zijn betoog. De nota gaat in op alle punten uit de motie. De PvdA heeft geen 

dwang voor ogen waar het gaat over de schoolkeuze. Het project zou de burgers er op moeten wijzen dat 

de school om de hoek voordelen kan bieden. Heeft het project Schoolbesturen hier mee te maken? De 

PvdA is tevreden over de nota. 

 

Wethouder Van der Molen merkt op dat er een budget van 650.000 euro over is van de Wmo-gelden van 

2008. Over 2009 is een onderbesteding van ongeveer 3 miljoen euro ontstaan. Er wordt in deze nota 

gesproken over de besteding van de gelden uit 2008. In reactie op de opmerkingen van de VVD geeft de 

wethouder aan dat het niet veel zin heeft de gelden maar voor één jaar voor projecten te bestemmen. 

Vanaf 2011 zullen er meerjarige afspraken met welzijnsorganisaties worden gemaakt. De wethouder 

overlegt met de afdeling over het project Onderwijs om de hoek en zal de raad daarover nader infomeren.   

De Minister heeft de gemeenten gewaarschuwd Wmo-gelden niet te besteden aan het dekken van 

begrotingstekorten. Er bestaat de kans dat de Minister het geld terughaalt als dit niet wordt besteed. Het 

geld dient nu te worden bestemd om burgers sterker te maken.  

Mevrouw De Jong vraagt hoe lang de reserve van 3 miljoen euro behouden kan blijven. 

Wethouder Van der Molen merkt op dat de raad daarover beslist.  

De wijkcontactvrouwen hebben ook een rol in het bespreekbaar maken van huishoudelijk geweld. In 

reactie op de aarzeling van de heer Pen raadt zij aan de nota intact te laten, om het best mogelijke resultaat 

te kunnen behalen. Voor straatbarbecues is geen budget gereserveerd. Een dergelijk feestje kan wel 

verbindend werken. Aanvragen hiervoor worden daarom door de wijkraden beoordeeld met behulp van 

het vouchersysteem.  

De heer Heiliegers gaat mee met het idee dat de Minister mogelijk het geld zal terugeisen.  

Wethouder Van der Molen meldt dat de Wmo-bus na het tweede jaar wordt geëvalueerd. Daarna wordt 

besloten het project door te zetten of niet. Mocht de bus te weinig bezoekers trekken, dan vloeit het 

budget naar de uitvoering van de motie over de loketfunctie.  

 

De heer Trompetter vraagt de wethouder of de ondersteunende en activerende begeleiding ook nog een 

aanslag zullen doen op het Wmo budget.  

Wethouder Van der Molen geeft aan dat in de voortgangsnota is gemeld dat de budgetten waarschijnlijk 

afdoende zijn voor de pakketmaatregeling. De eigen kracht conferenties worden binnenkort uitgevoerd en 

maken daar deel van uit. In de collectieve voorzieningen wordt ook voorzien in de visienota.  

De wethouder heeft de nieuwste gegevens nog niet ontvangen. De wethouder besteedt hier actief aandacht 

aan.   

 

De voorzitter stelt voor de nota te agenderen als bespreekpunt. Het raadsstuk zal uitsluitsel geven over de 

veranderingen in financiële zin vanwege het eruit lichten van paragraaf 4. Ook de Visie welzijnswerk zal 

worden aangepast.  

De commissie gaat akkoord met het voorstel van de voorzitter. 

 

Wethouder Van der Molen meldt in reactie op de vraag van mevrouw Van Zetten dat de Structuurvisie 

komende week wordt besproken in de vergadering van de gezamenlijke commissies Samenleving en 

Ontwikkeling.  

De commissiegriffier meldt dat de leden van beide commissie de betreffende stukken hebben ontvangen. 

 

10.  Verzamelbesluit vaststellingen subsidies 2008 

Mevrouw Van Zetten brengt onder de aandacht dat het bedrag waarover in dit besluit wordt gesproken 

11,5 miljoen euro bedraagt. Het valt de spreker op dat er vaak sprake is van onderbesteding en hij noemt 

daar enkele voorbeelden van. 

Wethouder Van der Molen meldt dat het geld dat niet is besteed, terugvloeit naar de gemeente.  

De heer Van de Manakker meldt dat er zes projecten geen accountantsverklaring hebben gekregen.  

Dit heeft de aandacht van de wethouder.  

 

12.  Agenda voor komende commissievergadering(en) 
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Op verzoek van Mevrouw De Jong en Mevrouw Özogul-Özen voegt de commissie het onderwerp 

Commissie voor behandelen van bezwaarschriften Wet werk- en weerstand toe aan de agendavoorraad.  

Op verzoek van Mevrouw Özogul-Özen voegt de commissie het verslag van de werkconferentie 

‘diversiteit in het Haarlems onderwijs toe aan de agendavoorraad’.  

Op verzoek van Mevrouw Van Zetten is reeds het onderwerp Sportsupport aan de agendavoorraad 

toegevoegd. Op verzoek van Mevrouw Lodeweegs wordt daar de behandeling van de BOS-projecten aan 

gekoppeld.  

 

13. Sluiting 

 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 22.30 uur.  
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